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          PROTOKÓŁ Nr 13.2020 
 

przebiegu wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
w dniu 17 lutego 2020 r. 

 
1. Otwarcie obrad 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto odbyło się  w sali obrad Urzędu 
Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. Początek obrad godzina 13.30. 

Posiedzenie Komisji otworzył i przewodniczył p. Krzysztof Sroczyński -przewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Komisji na podstawie list obecności stwierdził, że w Komisjach jest wymagane quorum. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni Dzielnicy Nowe Miasto, p. Jerzy Żetecki – z-ca  
przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy 
Nowe Miasto, p. Agnieszka Fabiańczyk - kierownik Biura Urbanistyki i Planowania, p. Jarosław Szczęsny  
z Biura Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, p. Waldemar Michałowski- dyrektor Departamentu 
Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, p. Grażyna Kobus – kierownik Biura Dochodów Budżetowych, 
p. Urszula Zamiatała – kierownik Biura Dzielnicy. 
 
             Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych 
osobowych prowadzący obrady p. Krzysztof Sroczyński  poinformował, że posiedzenie Komisji Rady Dzielnicy 
Nowe Miasto jest utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 
 

2. Uchwalenie porządku obrad 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego pomiędzy ul. Ochla-Osiedlowa i ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze 
– druk nr 150. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 
 

Po przedstawieniu porządku obrad p. Jerzy Żetecki – z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 
Nowe Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2020 roku –druk nr 151; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli w Mieście Zielona Góra na lata 2020-2024"- druk 

nr 152;  

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych 

Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Przylep-Solidarności)– druk nr 153; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych 

Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Zawada-Orzechowa) – druk nr 154; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych 

Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Zawada-Osiedlowa)– druk nr 155; 

6) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie niedochodzenia należności o charakterze 

cywilnoprawnym przypadających Miastu Zielona Góra i jednostkom organizacyjnym miasta – druk nr 

156; 

7) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Zielonej Górze (ul. Kiełpin-Zebry, ul. 

Kiełpin-Krokodyla, ul. Kiełpin-Słonia, ul. Kiełpin-Lwa, ul. Kiełpin-Żyrafy, ul. Kiełpin-Pelikana) – druk nr 

157. 

 

 

Głosowania nad zmianami porządku obrad przeprowadzono w Komisjach:  
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Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  
 
 
                                                          Porządek obrad po zmianach 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego pomiędzy ul. Ochla-Osiedlowa i ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze 
– druk nr 150; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2020 roku –druk nr 151; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 
Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli w Mieście Zielona Góra na lata 2020-2024"- druk nr 152; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych 
Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Przylep-Solidarności)– druk nr 153; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych 
Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Zawada-Orzechowa) – druk nr 154; 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w granicach administracyjnych 
Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Zawada-Osiedlowa)– druk nr 155; 

7) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie niedochodzenia należności o charakterze 
cywilnoprawnym przypadających Miastu Zielona Góra i jednostkom organizacyjnym miasta – druk nr 156; 

8) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Zielonej Górze (ul. Kiełpin-Zebry, ul. Kiełpin-
Krokodyla, ul. Kiełpin-Słonia, ul. Kiełpin-Lwa, ul. Kiełpin-Żyrafy, ul. Kiełpin-Pelikana) – druk nr 157. 
4. Sprawy różne 
5. Zamknięcie obrad.   
 

3. Zaopiniowanie uchwał 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pomiędzy ul. Ochla-Osiedlowa i ul. Ochla-
Kożuchowska w Zielonej Górze – druk nr 150.     
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pomiędzy ul. Ochla-Osiedlowa i ul. Ochla-
Kożuchowska w Zielonej Górze – druk nr 150 przedstawiła p. Agnieszka Fabiańczyk - kierownik Biura 
Urbanistyki i Planowania, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie – druk 150, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
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Radny p. Paweł Towpik zapytał czy w planie zagospodarowania będą uwzględnione miejsca budowy 
przydomowych szamb skoro już wiadomo, że nie będzie możliwości podłączenia do kanalizacji. 
P. Agnieszka Fabiańczyk odpowiedziała, że jeszcze nie jest to ustalone. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 
2020 roku – druk nr 151.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2020 
roku – druk nr 151 przedstawił p. Jarosław Szczęsny z Biura Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, 
omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Pytania: 
Radny p. Krzysztof Wołczyński zapytał do kogo można zgłaszać błąkające się psy czy koty i jakie są 
obowiązki tej instytucji ? 
P. Jarosław Szczęsny odpowiedział, że zgłoszenia przyjmowane są w schronisku dla bezdomnych zwierząt 
w Zielonej Górze. 
Radny p. Roman Rekut zapytał czy dotyczy to również opieki nad bezdomnymi kotami i czy w Zielonej Górze 
funkcjonują opiekunowie społeczni? 
P. Jarosław Szczęsny odpowiedział, że tak zgłaszają się takie osoby jako wolontariusze  i współpracują ze 
schroniskami dla zwierząt. 
 
Głosowanie druk 151, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów– opinia pozytywna. 
 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Zapobiegania 
Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli w Mieście Zielona Góra na 
lata 2020-2024" - druk nr 152.  
 

 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli w Mieście Zielona Góra na lata 2020-
2024" - druk nr 152 przedstawił p. Waldemar Michałowski- dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i 
Zarządzania Kryzysowego, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie druk 152, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:    
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 
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Radni p. Dorota Bojar i p. Paweł Towpik zapytali o organizacje, które będą przeprowadzać szkolenia 
edukacyjne mające na celu przeciw działaniu przemocy na tle seksualnym. 
P. Waldemar Michałowski poinformował, że te które zostaną wyłonione po udziale w przeprowadzonym 
konkursie. 
Radni p. Dorota Bojar i p. Paweł Towpik poruszyli również temat bezpieczeństwa drogowego na terenie 
sołectwa Ochla i zapytali w jaki sposób i kto  będzie mógł pozyskać dotację na ten cel. 
P. Waldemar Michałowski poinformował, iż stowarzyszenie składa wniosek i wówczas bierze udział  
w ogłoszonym konkursie. 
Radna p. Agnieszka Kozakiewicz zadała pytanie dlaczego najpierw jest przygotowywany projekt, a później 
nabór wniosków do projektu ? 
P. Waldemar Michałowski odpowiedział, że projekty są planowane na lata 2020-2024 i co  roku składane są 
wnioski i stowarzyszenia czy instytucje do tego się przygotowują. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w 
granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Przylep-Solidarności)– 
druk nr 153. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w 
granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Przylep-Solidarności) – druk nr 
153 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając 
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Głosowanie druk 153, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 
 

 
* * * 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w 
granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Zawada-Orzechowa) – 
druk nr 154. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w 
granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Zawada-Orzechowa) – druk nr 
154 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając 
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Głosowanie druk 154, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 
 

* * * 
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Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w 
granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Zawada-Osiedlowa) – 
druk nr 155. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi przebiegającej w 
granicach administracyjnych Miasta Zielona Góra do kategorii dróg gminnych (Zawada-Osiedlowa) – druk nr 
155 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając 
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
Głos zabrała radna p. Sylwia Brońska uzupełniając wypowiedź p. Mariusza Zalewskiego, iż zmiana   
kategorii tych dróg otwiera możliwość ich budowy co jest szczególnie ważne dla obecnych i przyszłych  
mieszkańców. 
 
Głosowanie druk 155, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 
 

 
* * * 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie niedochodzenia 
należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Miastu Zielona Góra i jednostkom 
organizacyjnym miasta – druk nr 156. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie niedochodzenia 
należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Miastu Zielona Góra i jednostkom organizacyjnym 
miasta – druk nr 156 przedstawiła p. Grażyna Kobus – kierownik Biura Dochodów Budżetowych, omawiając 
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Głosowanie druk 156, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Zielonej 
Górze (ul. Kiełpin-Zebry, ul. Kiełpin-Krokodyla, ul. Kiełpin-Słonia, ul. Kiełpin-Lwa, ul. Kiełpin-Żyrafy, ul. 
Kiełpin-Pelikana)– druk nr 157. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Zielonej Górze 
(ul. Kiełpin-Zebry, ul. Kiełpin-Krokodyla, ul. Kiełpin-Słonia, ul. Kiełpin-Lwa, ul. Kiełpin-Żyrafy, ul. Kiełpin-
Pelikana)– druk nr 157 przedstawiła p. Urszula Zamiatała – kierownik Biura Dzielnicy, omawiając 
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Głosowanie druk 157, opinie Komisji: 
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Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 2 głosy; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 13 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 
4. Sprawy różne 

 
Głos zabrał radny p. Jerzy Żetecki – z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy  z informacją, iż Zarząd 
przedstawił sposób podzielenia środków w kwocie 4 mln na tak zwany „Fundusz chodnikowy” na inwestycję, 
wnioski można składać do Zarządu, który będzie przygotowywał uchwały na sesje. 
Temat wywołał burzliwą dyskusję czy jest to kwota wystarczająca na liczne potrzeby sołectw.  
Radny p. Krzysztof Wołczyński zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady p. Zenona Rabęd, co  
z inwestycjami na które są zrobione projekty a na nie ma już pieniędzy? 
P. Zenon Rabęda odpowiedział, że należy się w tej sprawie zwrócić do Departamentu związanego  
z inwestycjami drogowymi. 
Przewodniczący Radu Dzielnicy p. Zenon Rabęda poinformował, że radny p. Andrzej Wąsik został 
wytypowany przez Kancelarie Prezydenta do nadania Krzyża Kawalerskiego Odrodzenia Polski za aktywną 
działalność na rzecz honorowego krwiodawstwa. 
 
Po zakończeniu dyskusji prowadzący Komisje p. Krzysztof Sroczyński zakończył posiedzenie wspólne 
Komisji. 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 

Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ds. 
Integracji Samorządowej 

Przewodniczący Komisji ds. 
Infrastruktury i Gospodarki 

Komunalnej 

 
……………………………………….. 

Krzysztof Sroczyński  

 
……………………………………….. 

Sylwia Brońska  

 
……………………………………….. 

Roman Rekut  

 
 
 
Protokołowała: 
…………… 
Sylwia Bartkowicz 
 


